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Medzinárodný deň žien sa vo svete oslavuje už 
viac ako 100 rokov. Nápad oslavovať vznikol 
na Medzinárodnej ženskej konferencii v roku 
1910 v Kodani a bol stanovený na deň 8.marca. 
Tento deň mal pripomínať štrajk robotníčok 
z krajčírskych dielní v New Yorku, ktoré 
bojovali za zrovnoprávnenie žien, za 
zrušenie desaťhodinového pracovného času, 
proti nízkym mzdám a zlým pracovným 
podmienkam.

V roku 1975 uznala Organizácia Spojených 
národov Deň žien ako deň medzinárodnej 
solidarity žien všetkých krajín za rovnoprávnosť, 
spravodlivosť, mier a rozvoj. 

Tento deň v súčasnosti už nie je tak 

oslavovaný ako v minulom režime, ale aj 
napriek tomu je tu príležitosť , dať ženám vo 
Vašom okolí najavo, že si ich vážite a prejaviť 
im lásku a sympatie nežným kvietkom alebo 
malým darčekom. 

Pri tejto príležitosti navštívil ženy v Klube 
seniorov aj primátor mesta JUDr. Ľubomír 
Golis spolu so svojou zástupkyňou MUDr. 
Vierou Belkovou, aby ich potešili pekným 
kvetom a poďakovali  sa im za všetko, čo 
robia pre svoje rodiny, mesto a spoločnosť.  
O príjemnú atmosféru sa postarali Deti 
z folklórnej skupiny Bukovinka, ktoré im 
zaspievali a odovzdali vlastnoručne vyrobené 
srdiečka.

V uplynulom mesiaci 
v našom meste značne 
rezonovala otázka 
zriadenia Mestského 
múzea. Opýtali sme 
sa za Vás prezidenta 
Spolku priateľov 
Tu r z o v k y  Iv a n a 
Gajdičiara st.

Ako pokročili prípravy na zriadenie
Mestského múzea v Turzovke?
Iniciatíva zriadenia mestského múzea 
vychádza od zástupcov dvoch občianskych 
združení, pôsobiacich na úrovni mesta, 
resp. regiónu – Spolku priateľov Turzovky 
a Terra Kisucensis. Hoci zámer tohto 
projektu schválilo uznesením prijatým 
všetkými hlasmi Mestské zastupiteľstvo 
v Turzovke už na zasadaní dňa 2. marca 
2011, uplynulé štyri roky  žiadny pokrok 
nepriniesli. Pôvodné nadšenie sa rozplynulo 
v zvažovaní reálnych možností mesta, 
v hľadaní náhradných riešení a zdôvodňovaní  
takéhoto postupu. Návrat k pôvodnej 
myšlienke sme zaznamenali až na sklonku 
uplynulého volebného obdobia samosprávy,  
keď sa  začalo črtať jedno z možných riešení... 
Slúži ku cti novému vedeniu mesta, že si túto 
myšlienku osvojilo už v prvých dňoch svojho 
pôsobenia vo funkciách a že začalo konať 
tak, aby sa Mestské múzeum v Turzovke 
z roviny plánov a predpokladov prenieslo 
do konkrétnych krokov, aby sa už sa čoskoro 
stalo skutočnosťou. Aj Komisia mládeže, 
vzdelávania, školstva a kultúry MsZ v Turzovke 
si na svojom zasadaní 26. februára 2015 
vytýčila zriadenie Mestského múzea za jednu 
zo svojich priorít pre svoje funkčné obdobie.   
Prijala odporúčanie pre vedenie mesta ukončiť 
vypratanie priestorov po bývalej pošte do 
konca marca 2015 a ich následnú adaptáciu 
pre zriadenie stálej expozície o histórii mesta. 
Predpokladá sa, že štatút múzea prijme 
mestské zastupiteľstvo do konca júna t.r. 
Viacerí členovia komisie prejavili odhodlanie 
pomôcť mestu pri zriaďovaní expozície 
odborne, metodicky a vlastným iniciatívnym 
prístupom. Takýto postoj poslancov MsZ 
a členov komisie je pre nás zdrojom nového 
optimizmu, ktorý povzbudzuje a oprávňuje 
veriť v zdarný výsledok spoločného snaženia.
Aký bude ďalší postup občianskych 
združení v tomto procese?
Musíme svoju činnosť prispôsobiť tempu, 
ktoré nová samospráva mesta zvolila 
a nezaostať pri príprave expozície za 
možnosťami, ktoré už čoskoro budeme 
mať k dispozícii. Pokračujeme v zbere 
a zhromažďovaní dokumentov a  písomností 

historickej povahy. Zber a zhromažďovanie 
trojrozmerných predmetov, budúcich 
muzeálnych exponátov začneme organizovať 
okamžite  p o  zr iadení  i ch  sk ladu. 
V nadväznosti na to, čo sa nám doteraz už 
podarilo zhromaždiť,  pripravujeme libreto 
expozície a vytvárame potrebné odborné 
zázemie. Využívam túto príležitosť, aby 
som občanov vyzval, aby urýchlili svoje 
rozhodnutie darovať budúcemu múzeu
- Listinné dokumenty osobného a rodinného 
charakteru - rodné, krstné, sobášne a úmrtné 
listy, zmluvy, dohody, domové listy, vysvedčenia, 
osvedčenia,  korešpondenciu, kroniky,  preukazy 
totožnosti, legitimácie, pasy, oprávnenia, 
vojenské knižky, výučné listy, vodičské listy, 
povolenia, nariadenia, zákazy...
- Fotografie a  pohľadnice - pohľadnice a 
fotografie obcí, osôb a miestneho obyvateľstva, 
väčších či menších svetských i cirkevných 
stavieb, príležitostné fotografie (birmovky, 
svadby, pohreby, cirkevné procesie, cirkevné 
sviatky, rôzne obecné oslavy, športové a 
kultúrne podujatia, divadlo a pod.)
- Knihy a literatúru – staré knihy, modlitebné 
knižky, obrázky, spevníky, kalendáre, noviny, 
časopisy, ročenky, slovníky, vstupenky, 
cestovné lístky, programy, zápisky...
- Predmety z textilu - súčasti ľudového 
odevu, šatky, výšivky, ozdoby, doplnky...
 - Ostatné drobné predmety a pamiatky 
dokumentujúce spôsob života, bývania, 
práce, odpočinku, zábavy...
- Predmety väčších rozmerov  je potrebné 
pripraviť na prevzatie ihneď po zriadení 
skladu v dojednanom termíne... Dary 
múzeu môžu priniesť do Klientskeho centra 
(Podateľňa MsÚ), MIC, alebo Mestskej 
knižnice (Dom kultúry RJ), kde spolu 
s nimi zanechajú svoje kontaktné údaje 
a adresu. Po 14 dňoch budú môcť na tom 
istom mieste podpísať pripravený preberací 
protokol a darovaciu zmluvu, prípadne 
prevziať si naspäť neupotrebiteľné predmety.  
Mená všetkých darcov budeme priebežne 
uverejňovať na stránkach regionálnej tlače.
Čo budete robiť s predmetmi do doby ich 
vystavenia ?
Okrem ich triedenia, odborného spracovania a  
konzervácie časť z nich použijeme už na veľkej 
výstave, venovanej 400. výročiu vzniku Turzovskej 
farnosti. Výstavu spolu so samosprávou mesta  
a ďalšími spoluorganizátormi pripravujeme 
vo všetkých výstavných priestoroch Domu 
kultúry RJ na mesiac november, na sviatok sv. 
Alžbety, ktorej bol zasvätený prvý turzovský 
kostol. Pri tejto príležitosti bude v Turzovke 
obnovený aj tradičný Turzovský kermaš, ktorý 
si vo svojej pamäti uchovávajú už len tí najstarší 
Turzovčania... 

Po niekoľkoročnej spolupráci mesta Turzovka 
s maďarskou obcou Györújbarát, došlo  
v minulom roku 9. októbra k podpisu Dohody 
o vzájomnej spolupráci. Predmetom tejto 
dohody je vytvoriť podmienky pre vzájomnú 
spoluprácu za účelom všestranného rozvoja 
spoločenských, kultúrnych, športových, ale 
aj obchodných a priemyselných vzťahov.  Aj 
po zmenách v minuloročných komunálnych 
voľbách vo vedení obidvoch samospráv sa 
zišli noví predstavitelia na úvodnom stretnutí, 
aby potvrdili a nadviazali na predchádzajúcu 
spoluprácu. Maďarskú delegáciu na čele so 
starostom Gezom Szalókim prijal v piatok 6. 
marca  primátor JUDr. Ľubomír Golis spolu 
so zástupkyňou MUDr. Vierou Belkovou 
a prednostom mestského úradu Ing. Mariánom 
Masnicom. Na stretnutí sa venovali spolupráci 

pri podávaní žiadostí na Vyšehradský fond 
a fondy Európskej únie pre partnerské obce 
a mestá. Maďarskí partneri pozvali 17. mája 
našich hasičov na súťaž  družstiev a ženy zo 
ŽFS Turzovanka na medzinárodný folklórny 
festival, ktorý organizujú v mesiaci jún. Naše 
vedenie pozvalo maďarských partnerov a ich 
folklórny súbor na 44. ročník Beskydských 
slávností a informovalo o kultúrnych, 
spoločenských a športových podujatiach, 
ktoré pripravuje v tomto roku.
 Dôležitým bodom rokovania bola nielen 
spolupráca medzi samosprávami, ale aj 
spolupráca medzi podnikateľskými subjektmi. 
Bude vypracovaný zoznam firiem, ktoré 
majú záujem o spoluprácu  a následne sa 
im umožní stretnutie, čo by v konečnom 
dôsledku mohlo priniesť vyššiu zamestnanosť 

v našom meste. Obidve strany živo diskutovali 
a vymieňali si skúsenosti ohľadne športovej haly, 
kanalizácie a ďalších problémov, ktoré trápia ich 
samosprávy. Po ukončení stretnutia si maďarskí 
priatelia prezreli mestský úrad, navštívili 
Turzovskú televíziu a prijali pozvanie do našej 
textilnej spoločnosti I. Tran. Tam ich privítal 
námestník generálneho riaditeľa Jozef Kyzek. 
Firma predstavila maďarským návštevníkom 
svoj výrobný program, ktorý je zameraný hlavne 
na kvalitu. Spoločne si prezreli všetky výrobné 
haly a na záver obdržali aj milý darček – šál so 
slovenským znakom a trikolórou. 

Partnerská návšteva splnila svoje ciele 
a vytvorila predpoklady pre  ďalšiu spoluprácu 
pri čerpaní eurofondov , rozvíjaní cestovného 
ruchu, turistiky, ale tiež oblastí životného 
prostredia, kultúry, školstva či športu. 

Pred rokovaním Mestského zastupiteľstva, 
ktoré bude 11. marca sa práca poslancov 
sústredila na prípravu a prerokovanie 
materiálov v odborných komisiách. 
Nosnou témou finančej komisie bol 
rozpočet mesta
V utorok 17. februára sa na pracovnom 
stretnutí stretli členovia Finančnej komisie, 
ktorú viedla predsedkyňa Ing. Jana Majtánová. 
Stretnutie bolo venované rozpočtu na roky 
2015-2017. Za účasti vedenia mesta si prizvali 
k prerokovaniu aj riaditeľov mestských 
organizácií a škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 
samosprávy. Na úvod bol zvolený podpredseda 
komisie, ktorým sa stal Mgr. Štefan Kompánek. 
Na rokovaní boli rozdiskutované priority na 
najbližšie obdobie a návrhy na sprehľadnenie 
finančných tokov. Veľký dôraz bol kladený 
na možnosti úspor a zefektívnenia činnosti 
samosprávy. Návrh rozpočtu na rok 2015 bol 
predložený, ako vyrovnaný vo výške 4 206 711 
€. Komisia tento rozpočet ako aj rozpočty škôl 
a mestských organizácií zobrala na vedomie 
a doporučuje ich mestskému zastupiteľstvu 
schváliť.
Sociálna komisia 
aj o príprave europrojektov
Svoje prvé zasadnute mala vo štvrtok 19. 
februára aj komisia sociálna a zdravotná. 
Komis iu  v ie d l a  Pae dDr,  E le onóra 
Nekorancová. V úvode si členovia zvolili 
podpredsedu, ktorým sa stal Mgr. Vladimír 
Gajdičiar. V nasledujúcom bode členovia 
hlasovali o žiadostiach na pridelenie 
jednorazových dávok sociálnej pomoci. 

Zasadali komisie Mestského zastupiteľstva
V bode rôzne sa členovia komisie spolu 
s vedením mesta venovali možnostiam 
čer p ani a  f inančných  prost r ie d kov 
v nastávajúcom programovacom období 
EÚ. Konštatovali, že v súčasnosti čakajú na 
výzvy v sociálnej oblasti a po ich vyhlásení sa 
mesto do týchto programov zapojí.
Na komisii o budúcnosti Mestskej polície
Predseda Mgr. Radoslav Hruška zvolal 
komisiu podnikateľskú, obchodu, cestovného 
ruchu a verejného poriadku na deň  24. 
februára. Za svojho podpredsedu navrhol 
JUDr. Martina Kubíka, ktorého členovia 
komisie schválili. Nosným bodom rokovania 
bola správa o stave verejného poriadku a 
činnosti mestskej polície v minulom roku. K 
tejto správe prebehla obsiahla diskusia, ktorá 
sa venovala právomociam, vybaveniu ako 
aj budúcnosti Mestskej polície v Turzovke. 
Komisia odporučila prijať opatrenia 
týkajúce sa skvalitnenia evidencie a riešenia 
priestupkov a zriadiť odborný tím, ktorý urobí 
analýzu fungovania polície. V ďalších bodoch 
sa komisia venovala správe o organizácii 
cestovného ruchu Kysuce a v súvislosti s tým 
prebehla diskusia o projekte cyklochodníka 
Strieborná Kysuca. Na záver rokovania 
informoval riaditeľ MPS Rudolf Šobich o 
priebehu zimnej údržby. Konštatoval, že 
dosiaľ bolo spotrebovaných 65% chemického 
a 42% inertného posypového materiálu.
Komisia výstavby riešila 
miestne komunikácie
Bohatý rokovací program mala aj komisia 
životného prostredia, dopravy, výstavby a 

územného plánu. V stredu 25. februára sa zišli 
jej členovia a na úvod si zvolili podpredsedu. 
Stal sa ním poslanec za MČ Závodie Marián 
Chudej. Komisiu viedol  predseda Ing. Martin 
Mravec. Zúčastnení riešili správu o prístupovej 
komunikácii v mestskej časti Predmier – u 
Papučíka a informatívnu správu o obnove a 
rekonštrukciách mestských komunikácií v 
roku 2014. Zástupkyňa primátora MUDr.Viera 
Belková poukázala na nepomer opravených 
ciest v jednotlivých mestských častiach. 
Zanedbávané je Hlinené a Vyšný koniec. 
Primátor mesta JUDr. Ľubomír Golis chce 
zasa v budúcnosti rekonštruovať radšej menej, 
ale kvalitne. V ďalšom programe sa komisia 
venovala rôznym žiadostiam občanov v 
majetkoprávnej oblasti. 
Rokovala aj komisia mládeže, vzdelávania, 
športu a kultúry
Vo štvrtok 26. februára zasadala po prvý raz 
aj komisia mládeže, vzdelávania, športu a 
kultúry. Na návrh predsedu Mgr.  Rastislava 
Bakajsu sa podpredsedom stal Mgr. Branislav 
Večerík. Komisia prediskutovala rozpočty 
škôl a školských zariadení ako aj rozpočet 
Kultúrneho strediska. V ďalšom priebehu 
sa venovali fungovaniu futbalového oddielu 
Tatran Turzovka. Dohodli sa na stretnutí s 
prezidentom oddielu, aby si podrobnejšie 
vydiskutovali požiadavky a rozpočet klubu. 
V závere sa venovali prvým krokom pri 
zriaďovaní múzea. Podľa primátora mesta 
JUDr. Ľubomíra Golisa sa už v najbližších 
dňoch priestory vyprázdnia a vyčistia, aby sa 
mohlo začať čo najskôr s jeho realizáciou.

Györújbarát - turZovka
Nové formy spolupráce s maďarským partnerom

Poďakovanie ženám

 Opýtali sme sa...
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Aj v našom meste 
sa v poslednom 
čase roztrhlo vrece 
s  p o d om ov ý m i 
o b c h o d n í k m i , 
ktor í  p onú kajú 
výhodnejšie zmluvy 
za odber elektriny, či plynu. Ide prevažne 
o agentúrnych pracovníkov sprostredkujúcich 
distribúciu energií pre domácnosti. Občania si 
môžu vypýtať identifikačný preukaz predajcu, 
na  ktorom je uvedený aj kontakt na firmu 
ktorú zastupuje.

Vypýtajte  s i  od predajcu zmluvu 
s konkrétnymi cenami za služby a všeobecné 
obchodné podmienky. Overte si zákaznícky 
servis. Nedovoľte predajcovi, aby zmluvu 
vypisoval za vás a nechajte si čas na premyslenie 
a preštudovanie spolu so svojou rodinou 
a priateľmi, prípadne využite informácie 
z webových stránok, aké majú ostatní 
ľudia skúsenosti s konkrétnou distribučnou 
firmou. Na pamäti treba mať fakt, že od zmluvy 
pri podomovom predaji máte právo odstúpiť 
v lehote 14 dní odo dňa jej podpisu, a to bez 

Zo zápisníka Mestskej polície Turzovka

Primátori a starostovia okresu Čadca 
zasadali na riadnom Sneme Združenia 
miest a obcí Kysúc, ktorý sa konal 27. 
februára  na Mestskom úrade v Čadci. Snem 
ZMOK schválil  správu o hospodárení za 
rok 2014, plán činnosti a rozpočet na rok 
2015, v rámci ktorého poskytol dotáciu 
OZ Náruč. Za nového predsedu združenia 

Pozvánka na besedu
Globálnym problémom ľudskej populácie sa čoraz častejšie stávajú civilizačné choroby. 
Zaraďuje sa medzi ne obezita, cukrovka, vysoký krvný tlak, srdcový infarkt, rakovina 
a iné. Ako týmto chorobám predchádzať a ako proti nim efektívne bojovať sa dozviete 
na besede s Mudr. Vierou Belkovou vo štvrtok 19. marca o15.00 hod. v kultúrnom 
dome R. Jašíka.  Besedu pripravili Občianske združenie dámsky klub a Kultúrne 
a spoločenské stredisko, ktorí Vás na ňu srdečne pozývajú. 

darovanie krvi je prejavom ľudskosti a malo by byť bežnou súčasťou  nášho života. 
Veď nikto z nás nevie, kedy bude on alebo niekto z jeho blízkych krv potrebovať. 
Aj Turzovská samospráva sa už niekoľko rokov zapája do charitatívnej akcie  
darovania krvi, ktorú pripravuje Národná transfúzna služba Žilina pomocou 
mobilnej transfúznej jednotky.  V tomto roku budete môcť túto vzácnu tekutinu 
darovať v Kultúrnom dome  v utorok  17. marca  v čase od 8.00 do 11.00 hod. 

Vyšetrenie darcu na odbere je podobné ako na transfúziologickom pracovisku, ale 
kratšie – vyšetruje sa hemoglobín z kapilárnej krvi (prsta), orientačne krvná skupina, 
vyplňuje sa dotazník darcu a vzorky krvi sa odoberajú pri odbere a vyšetrujú v NTS. 
darca si nesmie zabudnúť občiansky preukaz  a kartičku poistenca. 
darujte krv, pomôžete ľuďom, ktorí ju potrebujú a zároveň budete mať dobrý 
pocit, že ste urobili niečo pre druhých.

Turzovské gymnázium sa môže popýšiť 
vysokou úspešnosťou pri získavaní 
finančných prostriedkov z fondov Európskej 
únie.  V minulom školskom roku ukončili 
veľký projekt EÚ z operačného programu 
vzdelávanie pod názvom „Premena tradičnej 
školy na modernú,“ a následne pri vyhlásení 
novej výzvy neváhali a zapojili sa do ďalšieho 
projektu pod názvom „Podporujeme 
vedomosti, kompetencie, zručnosti a myslenie 
našich žiakov.“ Aj v tomto prípade škola  
uspela a v minulých dňoch nainštalovala 
modernú digitálnu techniku.
„ Škola vďaka projektom získala finančnú 
hotovosť 405 000,- €. Zriaďovateľ VÚC 
Žilina prispel spolufinancovaním sumou 
21 000,- €. dostali sme 32 žiackych 
počítačových zostáv, 32 učiteľských a žiackych 
notebookov, 30 netbookov, 8 interaktívnych 
dataprojektorov, tabúľ a vizualizer. Taktiež sme 

vybavili chemicko – biologické laboratórium. 
Škola získala 3000 knižných publikácií 
– vzdelávacie materiály, nástenné mapy, 
odborné učebnice, dejepisné a geografické 
mapy. Vďaka tomuto projektu pedagogickí 
zamestnanci absolvovali  vzdelávanie, či už 
v prezenčnej alebo dištančnej forme. Cieľom 

bolo pripraviť rovnakú štartovaciu čiaru pre 
všetkých pedagógov v oblasti modernej, 
digitálnej gramotnosti a jej premiestnenie do 
vyučovacieho procesu. Každý zamestnanec 
absolvoval takmer 500 hodín administratívnej 
a výchovnovzdelávacej práce, “ povedala nám 
riaditeľka gymnázia Mgr. Eva Lejtrichová.

Gymnázium s modernou technikou

Zasadal snem ZMOSu Kysúc
bol zvolený Ing. Jozef Grapa, primátor 
Krásna nad Kysucou. Primátora Turzovky 
Judr. Ľubomíra Golisa nominovali do 
Sekcie verejnej správy, bezpečnosti a 
armády Združenia miest a obcí Slovenska. 
Na kysuckom sneme bol prítomný aj 
podpredseda ZMOSu Ing. Jozef Turčány, 
ktorý informoval o činnosti združenia. 

Snem sa ďalej zaoberal pripravovanou 
novelou zákona o stavebných úradoch 
a zákone o verejnom obstarávaní,  v procese 
ktorého od začiatku marca prichádza 
k veľkej zmene – otvoreniu verejného 
elektronického trhoviska, do ktorého sa 
musia všetky organizácie využívajúce 
verejné prostriedky zapojiť.   

Jarná kvapka krvi

uvedenia dôvodu. Výpoveď zmluvy musíte 
odoslať doporučeným listom. Po tejto lehote 
možno tiež zrušiť zmluvu, ale treba počítať už 
so sankčnými poplatkami.

V ďalšom - horšom prípade vás prídu 
navštíviť ľudia, pracujúci zväčša vo dvojici, 
ktorí často využijú vašu dôverčivosť a pod 
rôznymi zámienkami výhodného predaja 
napríklad kozmetiky, výhodných poistiek, 
výhry v súťaži, doplatky dôchodkov sa snažia 
dostať do domácnosti. Neskôr po odvedení 
pozornosti, napríklad návštevy toalety dokážu 
v dome prehľadať a často nájsť celoživotné 
úspory ľudí a potom sa pod nimi zľahne zem. 
dávať pozor si treba tiež na rôznych predajcov 
kobercov, textilu, cenných kovov, ktorí vám 
určite nedajú pokladničný blok. Tovar môže 
pochádzať buď z trestnej činnosti, alebo sú 
to rôzne napodobeniny, ktoré vzbudzujú 
dojem originálu a nakoniec je to bezcenný 
„brak“. V prípade akýchkoľvek nejasností 
a podozrenia sa nebojte obrátiť na mestskú, 
či štátnu políciu.

Spracoval Mgr. Ján Chromík, 
náčelník MsP Turzovka

V nedeľu 1. marca sa v kinosále kultúrneho 
domu stretli rybári z miestnej organizácie 
Slovenského rybárskeho zväzu. Na úvod si 
minútou ticha uctili zosnulých rybárov. Keďže 
sa výročnej schôdze zúčastnilo len 150 členov 
a tým bola neuznášania schopná, odhlasovali 
túto schôdzu ako mimoriadnu. Ešte minulý 
rok bol za predsedu zvolený Martin Birka, 
ale podľa uznesenia musel výbor zvoliť 
aj nasledujúce funkcie. Podpredsedom 
sa stal Peter Kudláč, tajomníkom Anton 
Janešík,  hlavným hospodárom Pavol 
Škuľavík a vedúcim rybárskej stráže Ján 

Rybári opäť po roku hodnotili
Kvičala. Tajomník organizácie Anton 
Janešík predniesol plnenie úloh za rok 2014, 
pokladníčka Iveta Chabroňová predniesla 
správu o hospodárení organizácie za rok 
2014 a návrh rozpočtu na rok 2015 vo výške 
21 755,- €. Nasledovala správa kontrolnej 
komisie Anny Čerchlanovej a správa o činnosti 
rybárskej stráže Jána Kvičalu, v ktorej potvrdil 
význam spolupráce so štátnou a mestskou 
políciou, venoval sa problému s bagrovaním 
koryta Kysuce a Predmieranky a kritika 
padla aj do radov mladších rybárov, ktorí 
nechávajú po sebe neporiadok na lovných 

miestach a navrhol takýchto rybárov riešiť 
disciplinárne. V diskusii vystúpil delegát 
Rady Slovenského rybárskeho zväzu Marián 
Mihalda, ten informoval o poslednom 
sneme rybárskeho zväzu. diskutovalo sa 
aj o trofejných kaproch na Turzovských 
rybníkoch. Keďže boli vypustené so zámerom 
- chyť a pusť - pre športových rybárov 
a niektorí si takéto kapry ponechali, rybári sa 
uzniesli na stanovení hornej miery lovu kapra 
na 70 cm. Aj týmto krokom sa stanú rybníky 
atraktívnejšie pre každého rybára.

Marián Dávid

Kino Jašík, 
marec 2015

KUKURIČNÝ OSTROV
Piatok 13. 3. 2015 o 19.00 hod. 
dráma
Metaforická filmová báseň...
Mládeži prístupný od 12 rokov, 
Vstupné: 3,00 € a 2,00 € pre členov FK
 

NIKO 2
Sobota 14. 3. 2015 o 17.00 hod. 
animovaná rozprávka
Malý brat, veľký problém...
Mládeži prístupný, 
Vstupné: 2,50 € 
 

DRACULA: NEZNÁMA LEGENDA
Piatok 20. 3. 2015 o 19.00 hod. 
akčný, dobrodružný, fantasy
Zrodenie monštrá...
Mládeži prístupný od 12 rokov, 
Vstupné: 3,00 € 
 

ÚTEK Z PLANÉTY ZEM
Sobota 21. 3. 2015 o 17.00 hod. 
animovaná rozprávka
Najväčšie tajomstvá našej planéty budú odhalené!
Mládeži prístupný, 
Vstupné: 2,50 € 
 

VÝŠKA
Piatok 27. 3. 2015 o 19.00 hod. 
česká komédia
Z gymnázia na výšku...
Mládeži prístupný od 15 rokov, 
Vstupné: 3,00 € 
 

ČERVENÝ VS. MŔTVY
Sobota 28. 3. 2015 o 19.00 hod. 
komediálny horor
Stará nenávisť nehrdzavie...
Mládeži prístupný od 15 rokov, 
Vstupné: 3,00 € 

Euroregión Beskydy je slovensko-poľsko-
české spoločenstvo, ktoré pracuje od 
roku 2000. Cieľom združenia sú spoločné 
aktivity pre rovnomerný a vyvážený rozvoj 
regiónu a zblíženie jeho obyvateľov a 

inštitúcií na všetkých stranách hranice. 
V pondelok 2 .  marca sa  pr imátor 
Judr. Ľubomír Golis zúčastnil valného 
zhromaždenia tohto združenia v Žiline. 
Program obsahoval správu o činnosti, za 
roky 2013- 2014,  informácie o získaných 
dotáciách, ale aj plán aktivít a činností na 
najbližšie obdobie. Volili sa aj členovia 

predstavenstva združenia a Revíznej 
komisie na obdobie 2015-2019.   Za región 
Kysuce bol do predstavenstva zvolený 
primátor Turzovky Judr. Ľubomír Golis. 
Staronovým predsedom euroregiónu sa 
stal Ing. Igor Choma – primátor mesta 
Žilina. V ďalšom programe sa schvaľovali 
nové stanovy a rozpočet. 

Podpredsedom Euroregiónu Beskydy sa stal primátor Turzovky

Modernizáciu Kina Jašík finančne podporil Audiovizuálny fond v rámci 
komplexného projektu realizovaného vďaka finančnej podpore 

predsedu vlády Slovenskej republiky.


